
Zápis z 1. výborové schůze KCHHMO – 13. 2. 2024, Skype 

Přítomni: M. Cerman, Z. Čechová, J. Kopřiva, P. Latinová Mičulková, S. Lepičová, P. Novotný, 
H. Svobodová, M. Touš, A. Veselíková, L. Svobodová 
Omluven: V. Veselý 
Za dozorčí radu: A. Brůžková 
 

1. Předseda řeší technické problémy skypu. Do vyřešení předal slovo místopředsedovi Janu 
Kopřivovi, který přivítal účastníky. Následně se připojil Petr Novotný a seznámil členy s 
programem schůze. Program je otevřený. Každý z členů výboru bude mít prostor 
k projednání svých bodů. 

2. Jako zapisovatel navržena Z. Čechová, ověřovatelé zápisu A. Veselíková, L. Svobodová. 

Zpracování usnesení L. Svobodová. Schváleno jednomyslně. 

3. Zprávy funkcionářů: 

 Z. Čechová, jednatel: informuje členy výboru o postupu jednání s ČMKJ. Uvádí, že dle 

aktuálních zápisů se zapracovávají připomínky klubů ke smlouvě. Aktuální verze 

zatím nebyla obdržena. 

Žádost na ČMKU: jednatelka předává informaci o tom, že potvrzení žádosti proběhlo 

5. 12. 2023 s tím, že Rada plemenných knih projedná žádost klubu o možnost 

elektronického vyřizování krycích listů. Zatím dle zápisů nebylo projednáno. 

Jednatelka zaurguje na ČMKU. 

VH ČMKU: obdržena pozvánka na valnou hromadu ČMKU, kde delegátem klubu bude 

jednatelka. Obdržen program s body k projednání. Jednatelka informuje, že 

v programu nejsou uvedeny body jednání vyplvající z ČMKJ. 

Smlouva na KV Červený hrádek: byla podepsaná a zaslaná přes výstavního referenta 

pořadateli. 

Rozšíření aprobace Mgr. Václava Rybárová: hlasování o rozšíření aprobace na 

rozhodčí pro plemeno MOK proběhlo e-mailem. Jednatelka potvrdila žádost a 

odeslala zpět s všeobecnou podmínkou úhrady členství na 5 let. Obdržena odpověď, 

kdy paní rozhodčí vyjadřuje nevoli k této podmínce. Probíhá diskuze. Jednatelka 

odpoví paní Rybárové a podá vysvětlení. Jednatelka se dotazuje, zda je tato 

informace o úhradě členství uvedena v nějakém  klubovém předpisu. Navrhuje 

doplnění této podmínky do provozního řádu. Probíhá diskuze. L. Svobodová navrhne 

doplnění tohoto pravidla do provozního řádu.  

Organizace klubových zkoušek:  

MFŠ – jednatelka informuje o průběhu příprav a dotazuje se, na uvedení zkoušek 

v seznamu plánovaných zkoušek OMS Příbram. Po dohodě s výcvikářkou jednatelka 

kontaktuje OMS, zajistí nápravu a domluví se na dalším postupu. Dále informuje 

výbor, že Bažantnice Simínský mlýn je uvedena jako generální partner Asociace 

myslivosti a žádá výbor, aby tuto skutečnost vzal na vědomí.  

 H. Svobodová, ekonom a matrikář: Informuje o stavu účetnictví a aktuálním zřizování 

živnosti pro klub. Od jednatelky dostala vlastní přístup do datové schránky k vyřízení 

této záležitosti. H. Svobodová informuje o typu živnosti. Výbor je jednohlasně pro. 

Dále ekonomka informuje o změnách v dohodách o provedení práce. 

Seznam nových členů (příloha č. 1 zápisu) zaslán ke schválení. Schváleno 

jednomyslně. 



Dále předává informaci, že pojištění majetku je sjednané a uhrazené.  

 P. Latinová Mičulková, výcvikář: Dorazilo pět žádostí o příspěvek za reprezentaci 

klubu. D. Munžilová, J. Trejbal, Z. Heuslerová, M. Urban, V. Horák. Výcvikářka 

komentuje dvě sporné žádosti. Žádost na fenu SHS v majetku M. Urbana (zahraniční 

člen klubu ze SK) vyřizuje M. Manová, která jí má v držení. Fena absolvovala zkoušku 

na Slovensku. Druhá sporná žádost je od V. Horáka, který zaslal žádost pozdě a 

nezaslal samostatný článek, nicméně je s ním ve Zpravodaji uveden rozhovor s 

vůdcem roku, kde svou účast na zkouškách popisuje. Probíhá diskuze. Výbor 

odsouhlasil, že M. Manové (M. Urbanovi) se příspěvek neudělí pro nesplnění 

podmínek (pes se slovenským zápisovým číslem v majetku člena ze SK, který 

absolvoval zkoušku na SK). V. Horákovi bude proplaceno pouze startovné na 

vrcholných soutěžích v ČR. Ostatní žádosti jsou v pořádku. 

Startovné na nom. soutěž, MKP a MRK bude proplaceno v plné výši (V. Horák, Z. 

Heuslerová). Příspěvek na zahraniční reprezentaci s ohledem na očekávaný 

hospodářský výsledek klubu. D. Munžilová (5000,-Kč), J. Trejbal (5000,-Kč). Výbor 

souhlasí. 

Dále výcvikářka informuje ohledně plánování jarních FT akcí po rozhovoru s garantem 

akce P. Königovou. Propozice na ZV jsou rozpracované. Probíhá diskuze ohledně 

vrchního rozhodčího na FT (CACIT). Dále se diskutuje ohledně pověřené osoby za 

výbor, která zajistí dohled nad akcí. Je navržena L. Svobodová, která dořeší detaily 

akce spolu s garantem P. Königovou ve spolupráci s výcvikářkou. Výbor klubu 

souhlasí. 

 S. Lepičová, poradce MO, STA: informuje o tom, že spolupracuje s L. Svobodovou, 

která ji v kopiích podává informace o vrzích, krytích apod. V současné době je 

hlášeno hodně vrhů. L. Svobodová dodává, že nabádá k samostatnosti v práci 

s klubovým webem. S. Lepičová informuje, že bude kontaktovat MVDr. Pepříka 

ohledně zaslání výsledků RTG.  

 J. Kopřiva, poradce HO: informuje o tom, že chovatelé HO zvládají vše řešit přes 

webové rozhraní. Nyní jsou 3 vrhy NDO – 25 štěňat. A další 4 vrhy budou během 

nadcházejících měsíců. Další vrhy jsou plánovány.  

 L. Svobodová, výstavní referent: po e-mailu proběhlo potvrzení rozhodčích na 

klubové výstavy a zároveň potvrzuje, že po e-mailu a byla odeslána smlouva na KV 

Červený hrádek.  

 M. Touš, koordinátor VDCH: informuje ohledně spuštění přihlašování na všechny 

4 VDCH. Na VDCH při ČS je potvrzena jako rozhodčí A. Brůžková, na SV Náměšť 

L. Svobodová. Na KV Zákupy L. Jančík. Dále se dotazuje na rozhodčího na VDCH při KV 

Červený hrádek a navrhuje O. Dolejšovou, která bydlí nedaleko. Dotazuje se na další 

návrhy. L. Svobodová a S. Lepičová dodají návrhy M. Toušovi. Dále M. Touš 

informuje, že nepřišlo žádné odvolání proti výsledku VDCH z roku 2023. Zatím VDCH 

nejsou naplněny.  

 M. Cerman, správce majetku: informuje o objednání plecháčků a tašek. Dále M. 

Cerman zajišťuje odznaky na klubové memoriály. Dále informuje ohledně příprav 

MVČ, kde je garantem. Koncem února má schůzku se zástupkyní ČZU.  

 A. Veselíková, redakční rada: informuje o přípravě zpravodaje a brožury. Zpravodaj je 

v tisku. Omlouvá se za přehnanou reakci po e-mailu, a to z důvodu pracovního vypětí. 



Apeluje na dodržování uzávěrek, které jsou stanoveny. Do příštího roku je bude 

vyžadovat.  

Na webu bude přidána pozvánka na schůzi, její program a zveřejnění návrhu 

na změny podmínek chovnosti. 

Ohledně výroby trofeje na MJM bude informovat na výboru před členskou schůzí. 

4. Různé 

 P. Novotný: kontrola usnesení: přednáší L. Svobodová. Probíhá kontrola. Diskuze 

ohledně nesplnění úkolu předsedy CHR, kdy V. Veselý nekomunikuje a po urgencích 

dochází k neplnění úkolů. Probíhá debata o tom, kdo dokončí úkol za předsedu CHR. 

S. Lepičová se nabízí, že ve spolupráci s jednatelkou obvolá vyhodnocovatele 

o možnosti posuzovat pro naše klubová plemena. P. Novotný informuje předsedu 

CHR o předání úkolu. Na dalším osobním jednání se bude hlasovat o setrvání 

V. Veselého na pozici předsedy CHR z důvodu opakovaného neplnění úkolů zadaných 

výborem. 

 Příprava ČS a výbor před ČS: VS bude od 17 hodin 22. 3. 2024. Rozdělení přednesení 

návrhů: prezentace změny podmínek chovnosti L. Svobodová. Čestná uznání 

a diplomy: plakety jsou zajištěny. Čestná uznání: návrh je P. Patočka za reprezentaci 

na vrcholových soutěžích. Probíhá diskuze. Dále je navrhnuta A. Brůžková. Výbor 

s oběma souhlasí. Diplomy zajistí jednatelka.  

 Trofej J. Svobody: trofej je nyní u p. Chalupy, garanta MJS 2023. Trofej bude 

dovezena na schůzi. A Veselíková zajistí doplnění jména vítěze 2023 na trofej MJS. I 

další trofeje budou vystaveny na ČS. Trofeje doveze správce majetku. 

 Klubové odznaky: H. Svobodová se dotazuje, na jaké klubové memoriály se budou 

vyrábět odznaky. Odznaky se budou vyrábět jen na MJS a MJM. 

 Sponzoring: M. Touš se pokusí zajistit sponzoring na klubové akce.  

 
Předseda klubu poděkoval za účast.  

Zapsala Zuzana Čechová 


